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Mért legyek én tisztességes? Kiterítenek úgyis!„
Mért ne legyek tisztességes! Kiterítenek úgyis. (J zsef Attila)”  ó

Rimóci Újság - Független falusi havilap.

                       Kiadja: ,,Rimóc Községért’’ Közhasznú Alapítvány (3177 Rimóc, István király u. 15. Tel.: 06 30/687-5502 E-mail: rimociujsag@gmail.com)
                  Állandó munkatársak: Bablena Ferenc, Beszkid János, Beszkid Jánosné, Burik-Vincze Ágota,
Erdélyi Ferencné, Jusztin Péterné, Kaluzsa Mónika, Vinczéné Percze Gizella, Humanyné Vincze Nikolett

Az újság megjelenését támogatja Rimóc Község Önkormányzata.

Az olvasói leveleket az eredeti mondanivaló tiszteletben tartása mellett szerkesztjük, stilizáljuk, szükség esetén rövidítjük.
Kéziratot nem õrzünk meg és nem küldünk vissza, a hirdetések tartalmáért felelõsséget nem vállalunk!

Az újságban megjelenõ írások nem minden esetben tükrözik a szerkesztõség véleményét.

Október      6. (vasárnap) 9 VÉRADÁS az Általános Iskola Hunyadi úti épületében
Október      6. (vasárnap) Aradi Vértanúk Ünnepe (Megemlékezés a Hõsök terén a szentmise után)

Október      6. (vasárnap) 18 Polgármester- és képviselõ-jelöltek bemutatkozó fóruma (IKSZT-ben)

Október      7. (hétfõ) Házhoz menõ szelektív hulladékszállítás
Október    13. (vasánap) 6 Helyi Önkormányzati Választások

00
Október    13. (vasánap) 15 Bajnoki labdarúgó mérkõzés Szendehely-Rimóc
Október    15. (kedd) Ároktisztítási határidõ

00
Október    20. (vasánap) 15 Bajnoki labdarúgó mérkõzés Rimóc-Héhalom
Október    21. (hétfõ) Házhoz menõ szelektív hulladékszállítás
Október    23. (szerda) 16 Megemlékezés az 1956-os Emlékmûnél utána

kitüntetések átadása a Közösségi Házban
30Október    26. (szombat) 13 Bajnoki labdarúgó mérkõzés Cered-Rimóc

November  1. (péntek) MINDENSZENTEK
November  2. (szombat) HALOTTAK NAPJA

30November  3. (vasárnap) 13 Bajnoki labdarúgó mérkõzés Érsekvadkert-Rimóc
November  4. (hétfõ) Házhoz menõ szelektív hulladékszállítás
November  5. (kedd)
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00

Bursa Hungarica Felsõoktatási Önkormányzati
Ösztöndíjpályázat benyújtási határideje

Ára: 200,-Ft

RIMÓCI SP   RTHÍREK

Az ifjúsági bajnokság állása:

A felnõtt bajnokság állása:

Ady Endre: A Tûz csiholója

Csak akkor születtek nagy dolgok,

Ha bátrak voltak, akik mertek,

S ha százszor tudtak bátrak lenni,

Százszor bátrak és viharvertek.

Az elsõ emberi bátorság

Áldassék: a Tûz csiholója,

Aki az ismeretlen lángra

Úgy nézett, mint jogos adóra.

Mint egy Isten, hóban vacogva

Fogadta szent munkája bérét:

Még ma is minden bátor ember

Csörgedezteti az õ vérét.

Ez a világ nem testálódott

Tegnaphoz húzó, rongy pulyáknak:

Legkülömb ember, aki bátor

S csak egy külömb van, aki: bátrabb.

S aki mást akar, mint mi most van,

Kényes bõrét gyáván nem óvja:

Mint õs-õsére ütött Isten:

A fölséges Tûz csiholója.

verseny következett. Lengyel testvé-Vendégeink voltak 
reink a jellegzetesen lengyel levest, a 

zsureket készítették el. Örültek an-lengyel barátaink
nak, hogy nem csak külsõ szemlélõi, 

hanem aktív résztvevõi lehettek az Egy tavalyi meghívásnak eleget 
eseményeknek.téve szeptember 12-tõl szeptember 

Vasárnap délelõtt nemzeti kegy-16-áig vendégeink voltak lengyel 
helyünkön Mátraverebély-Szent-testvértelepülésünk képviselõi Dlu-
kúton vettünk részt szentmisén, dél-tówból. Csütörtökön este érkeztek és 
után pedig Farkasmály 23-as pincé-a Tízpengõs vendégházban szállá-
ben, Dudás Feri bácsiéknál tölthet-soltuk el õket. Az elsõ este az ismer-
tünk emlékezetes perceket.kedés jegyében telt, hisz a 23 fõs dele-

Este pedig a búcsúesten szembe-gációból 17-en még nem jártak Rimó-

sültünk azzal, hogy a szeretettel töl-con.

tött pillanatok milyen gyorsan véget Pénteken felkerestük a Vácrátóti 
érnek.Botanikus Kertet, a gödöllõi Királyi 

Reméljük jól érezték magukat Kastélyt, majd Szõdön egy lengyel 

Rimócon. Tisztelettel hívták meg te-származású pap Jerzy Nowak szer-

lepülésünket egy lengyelországi lá-zett meglepetést lengyel barátaink-

togatásra 2020-ban.nak. Több fénykép is készült Szent II. 

János Pál pápa szobra elõtt. A péntek Végezetül kívánom, hogy barát-
esti vacsora után közös beszélgetés ságunk 11 éves múlt után továbbra is 
és nótázás következett. töretlen és szeretetteljes legyen.

Szombaton ismerkedés Rimóc- Beszkid János
cal, azután délután a szüreti fõzõ- polgármester

A felnõtt mérkõzések eredményei
a megye I-ben

4. forduló: Rimóc SE-Szécsény VSE 1-1 (0-0)
Vezette: Nyerges K. (Trubin B., Szász K.)
Rimóc SE: Janusek – Seres, Kõmûves, Benécs, Bada V. – Kuris 
(Szoldatics, 83.) – Bangó R. (Rédei, 69.), Csík D. – Laczkó, 
Gábor B. (Percze, 83.), Bada N. (Králik, 69.).

Játékos-edzõ: Benécs Balázs.
Sárga lap: Csík, Benécs, Klárik, ill. Nagy M., Juhász
Gól: Csík (84.), ill. Móricz (54.)
Jók: Janusek, Seres, Benécs, Csík, ill. senki
Benécs Balázs: – A mély talaj megfogta mindkét csapatot, nehéz 
volt folyamatos játékot kialakítani. Itt is-ott is voltak lehetõségek 
mindkét félidõben. Volt tartása a csapatnak, hátrányba kerül-
tünk, de nem estünk össze és nagyot küzdve tartottunk otthon egy 
pontot, szinte a sírból visszahozva magunkat. Az egész mérkõzést 
nézve, úgy gondolom, igazságos döntetlen született.
László Loránd: – Nehéz mit mondani. Egy megnyert mérkõzést 
engedtünk ki a kezünkbõl. További sok sikert a hazai csapatnak.

5. forduló: Unicum FC Mohora-Rimóc SE 2-0 (1-0)
Vezette: Pap I. (Csillik L.)
Rimóc SE: Csábi – Seres, Kõmûves, Benécs, Kis I. – Szekeres – 
Csík, Bangó R. – Rédei (Percze, 37.), Gábor B., Bada N.

Játékos-edzõ: Benécs Balázs.
Gól: Rácz D. (18.), Gyiró (62.)
Jók: Baranyi T.,Széles B., Rácz D., Hatala, Gyiró, ill. Csábi, 
Seres, Szekeres
Mátyás Zsolt: – Szerettük volna kijavítani a múltkori mérkõzést, 
ami hála istennek, sikerült is. Az elsõ félidõben eldönthettük vol-
na a meccset, de sok helyzetet hagytunk kihasználatlanul, amin 
mindenféleképpen javítanunk kell. A második játékrészben is 
uraltuk a találkozót, magabiztosan futballoztunk, így gyõzelmünk 
megérdemeltnek mondható.
Benécs Balázs: – Ismét létszámhiányosan tudtunk elutazni erre a 
mérkõzésre. Harminc percig jól néztünk ki, aztán a hazai csapat 
ránk erõltette az akaratát és megérdemelten nyert. Nehéz volt a 
meccsre felkészülni, mert Kuris Pétert hosszú idõre elvesztettük. 
A csapat és a vezetõség nevében is mielõbbi felépülést kívánunk 
neki. Veled vagyunk Peti!

6. forduló: Rimóc SE-Bátonyterenyei TC 2-3 (2-1)
Vezette: Nyerges K. (Szakal T.,Chikán P.)
Rimóc SE: Janusek  – Seres, Kõmûves (Bada V., 46.)(Csábi, 
82.), Benécs, Kis I. – Szekeres – Bangó R., Csík – Balázs G. 
(Szoldatics, 62.), Percze, Gábor B. Játékos-edzõ: Benécs Balázs.
Sárga lap: Kõmûves, Kis I., Gábor B., ill. Lõrincz, Pozsár
Gól: Gábor B. (16.), Balázs G. (35.), ill. Sasvári (5., 68.), Zámbó 
(49.)

Jók: Janusek, Seres, ill. Sasvári, Zámbó, Kiss Bence, Almási
Benécs Balázs: – A mérkõzést álmosan kezdve gyorsan 
hátrányba kerültünk. A huszadik perctõl jobb játékkal sikerült 
javunkra fordítani az eredményt. A második félidõben viszont 
sérülések miatt cserélni kellett és fizikálisan is elfogytunk. 
Gratulálok Forgó Petinek és csapatának.
Forgó Péter: – Úgy gondolom, megérdemelten hoztuk el a 
három pontot, egy nagyon szimpatikus csapat otthonából. 
Remek pályán, nagyon jó körülmények között tudtunk játszani. 
Szeretném a játékvezetõi hármast is megdicsérni, mert hiba 
nélkül, ragyogóan vezették a mérkõzést, ami ebben az osztály-
ban egyáltalán nem szokott így történni. Gratulálok a csapa-
tomnak, fontos gyõzelmet arattunk.

7. forduló: A Berkenye SE-Rimóc SE mérkõzést
késõbbi idõpontra halasztották.

Forrás: http://nogradifutball.hu/megye-i/

Ára: 200,-Ft
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HIRDETMÉNY
DR. ÁDER JÁNOS KÖZTÁRSASÁGI ELNÖK ÚR KITÛZTE

A HELYI ÖNKORMÁNYZATI KÉPVISELÕK ÉS 
POLGÁRMESTEREK 2019. ÉVI ÁLTALÁNOS VÁLASZTÁSÁT.

A SZAVAZÁS NAPJA:

2019. október 13. (vasárnap)
A SZAVAZÁS 6.00 ÓRÁTÓL 19.00 ÓRÁIG TART.

VÁLASZTÁSI BIZOTTSÁG
Választási bizottságok megbízott (delegált) tagjait

2019. október 4-ig lehet bejelenteni.

A SZAVAZÁS
A választópolgár személyesen, a lakcíme szerinti 

szavazókörben szavazhat.

SZAVAZÓKÖRÖK
001-es szavazókör 3177 Rimóc, Szécsényi út 6. (IKSZT)

002-es szavazókör 3177 Rimóc, Madách tér 1.

Helyi Választási Iroda

Ülésterembõl

Rimóc Község Önkormányzatának Képviselõ-testüle-

te 2019. szeptember 26-án tartotta munkaterve szerinti 

testületi ülését. 

- Az elsõ két napirendi pont keretében a Testület Virágné 

Csábi Adrienn óvodavezetõ elõterjesztéseit tárgyalta. 

Döntést született a Rimóci Nyulacska Óvoda 

2019/2020. évi munkatervének elfogadásáról [49/2019. 

(IX.26.) önkormányzati határozat] illetve az óvoda 2019. 

október 28-31. közötti zárva tartásáról [50/2019. (IX.26.) 

önkormányzati határozat].

- Ezt követõen Beszkid János polgármester jogszabály 

szerint járó végkielégítésérõl született határozat 

[51/2019. (IX.26.) önkormányzati határozat].

- A 4. napirendi pont a rendkívüli önkormányzati támo-

gatással kapcsolatos pályázati lehetõséget tartalmazta. 

A Testület az 52/2019. (IX.26.) önkormányzati határo-

zatával döntött a pályázaton való részvételrõl.

- Ezt követõen szintén egy pályázati lehetõség ismerte-

tésére került sor. Rimóc Község Önkormányzatának 

Képviselõ-testülete 53/2019. (IX.26.) önkormányzati 

határozatával kinyilvánította csatlakozási szándékát a 

Bursa Hungarica Felsõoktatási Ösztöndíjpályázat 

2019/2020. évi fordulójához.

- 6. napirendi pont keretében fogadta el a Testület Rimóc 

Község Önkormányzata 2019. évi belsõ ellenõrzési 

jelentését [54/2019. (IX.26.) önkormányzati határozat].

- A következõ elõterjesztés Rimóc Község által alapított 

díjak adományozásával kapcsolatban került beterjesz-

tésre (a díjazottak névsora külön kerül ismertetésre).

- A 8. napirendi pont keretében a Helyi Választási Iroda 

vezetõje tett javaslatot a helyi választási bizottság, 

illetve a szavazatszámláló bizottság póttagjainak jelölt 

személyek megválasztására.  A testület a 56/2019. (IX. 

26.) önkormányzati határozatával a következõ szemé-

lyeknek szavazott bizalmat: Jusztin Béláné; 3177 Rimóc 

Balassi Bálint utca 3. (HVB póttag); Jusztin Istvánné, 

3177 Rimóc Bem Apó u. 31., Erdélyi Ferencné, 3177 

Rimóc István király útja 51., Csizmadia Bertalanné, 3177 

Rimóc István király útja 66. (SZSZB póttagok).

Az ülésrõl készített jegyzõkönyv megtekinthetõ a 

Rimóci Közös Önkormányzati Hivatal hivatali helyiségé-

ben (3177 Rimóc, Madách tér 1.)

Rózsavölgyi Tibor
jegyzõ

Akiér t a harang szólt...

Gólyahír:

Legutolsó újságunk megjelenése óta

községünkben nem történt haláleset.

Carvalho Alina - 2019. 09. 17.

Szülõk:

Szép Szabina és Carvalho Adilson

V V

FELHÍVÁS!
Felhívjuk olvasóink figyelmét, hogy a korábbi évekhez hasonlóan

ebben az évben is szeretnénk megjelentetni a Rimóci Újság 

hasábjain a 2019-ben házasságot kötött rimóci fiatalok

esküvõi fényképeit.

Kérjük a fiatalokat, hogy ha szeretnék, hogy esküvõi fotójuk megjelenjen

2019.  november 24-ig adják le azokat az

IKSZT-ben, vagy küldjék el e-mailben

a rimociujsag@gmail.com címre.   Köszönjük!

Tüzelõtámogatás
Tisztelt Lakosok!

Tájékoztatom Önöket, hogy a szociális és gyermekjóléti 
ellátások helyi szabályozásáról szóló 2/2019. (II. 14.) önkor-
mányzati rendelet 15/A. § (7) bekezdése értelmében az a 
rimóci állandó lakcímmel rendelkezõ lakos, aki a  támogatás 
feltételeinek megfelel és családjában az egy fõre jutó nettó havi 
jövedelem nem haladja meg az öregségi nyugdíj legkisebb 
összegének 400 %-át, azaz 114.000- Ft/fõ kérelem nyomtatvá-
nyon Tüzelõtámogatást igényelhet.

A tüzelõtámogatás mértéke – a fûtési fajtától függetlenül – 
egyszeri 30. 000.- Ft/ingatlan, melynek kifizetése készpénz-
ben történik.

A kérelmek benyújtására 2019. október 1-tõl van lehetõség.

Nyomtatvány a Hivatalban ügyfélfogadási napokon (Hétfõn 
és Szerdán: 8.00-16.00; Pénteken: 8.00-12.00) igényelhetõ.

Rózsavölgyi Tibor
jegyzõ

ELADÓ!

Elsõ éves vetõburgonya: 160,-Ft/kg.
(Dezire)

Étkezési burgonya:  160,-Ft/kg.

Érdeklõdni lehet:
MÓCSÁNY BÉLA

3177 Rimóc, Hársfa u. 13.

Vizoviczki Bertalant és

Vizoviczki Bertalannét

60.
Házassági évfordulójuk

alkalmából, szívbõl köszöntik,

fia, menye, unokáik és dedunukáik.

Valamint Vizoviczki Bertalannak

80.
Születésnapja

alkalmából további jó egészséget kívánnak!

A lengyel delegáció tagjai és vendéglátóik

Hírek a Biztos Kezdet

„Napraforgó” Gyerekházból

Az sz beköszöntével mi is szi színekbe öltöztettük 

a Napraforgó Gyerekházat. Kézm ves programjainkat 

is ennek megfelel en terveztük. Csináltunk mécsest, 

töklámpást, szi falevelekb l dekorációt, termésekb l 

gyönyör  ablak- és ajtó díszeket. Volt a véd  nénivel is 

egy közös programunk. Nagyon sok hasznos informá-

cióval látott el bennünket. Az el adás után mindenki 

kapott gyermekruhát is, amit ezúton is szeretnénk meg-

köszönni! Nagy sikernek örvendett ez a program, a jö-

v ben is tervezünk m g sok hasonló ilyen lehet séget. 

Babamasszázs program is várja a szíves érdekl d ket 

minden szerdán a Gyerekházban! Nagyon sok szeretet-

tel hívunk és várunk mindenkit jobbnál-jobb progra-

mokkal a Napraforgó Gyerekhazba ! 
Erdélyi Anita
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Miért indul a választáson? - Polgármester-jelöltek bemutatkozása
Tisztelt Rimóciak!

Nevem Kiss Mária és Rimócon élek Réka nevû gyermekemmel. 45 éves vagyok, 1 év 
kivételével mindig is itt éltem. 17 évvel ezelõtt adódott egy lehetõség, hogy külföldön éljek és 
találjam meg a boldogulásom, egy jobb élet reményében, de valamiért az utolsó pillanatban 
indulás elõtt nemet mondtam és itt maradtam. Valami visszahúzott talán még féltem is a 
változástól, és a biztos hátteret választottam a bizonytalan helyett. Visszagondolva nem is igazán 
akartam volna máshol élni. Ide születtem, és azt szeretném, ha majd eljön az idõ ide is temessenek 
el. Itt jártam óvodába, iskolába. Középiskolát Balassagyarmaton a kereskedelmi iskolában 
végeztem, mint élelmiszer eladó. Nincsenek magas iskoláim, jogi végzettségem, sem mérnöki 
diplomám. Egyszerû helyi lakos, aki szeretne olyan közösségben élni, ami szemlátomást nem 
hanyatlik, hanem fejlõdik. Ahol összefognak az emberek egy falu megmentéséért. Ahol nem az 
egyéni érdek az elsõ, hanem a közösségi. Lehetséges ilyen? Van ilyen? Erre keresem a választ. 

Hogy miért jelöltettem magam polgármesterként? A jelöltek között az egyetlen vagyok, akinek semmilyen kötõdése nincs az 
önkormányzathoz. Nem dolgoztam ott, nincs közös üzleti érdekem, nem voltam soha képviselõ sem. Ráadásul négy jelölt férfi közt 
az egyetlen nõ. Igazi kakukktojás. Tudom, hogy így laikusként sokat kell tanulnom, fejlõdnöm. Tudás, ismeretséget szereznem, 
azért, hogy e közösség hasznára legyek. Idõ kell hozzá, ami nem megy egyik napról a másikra, de megválasztásom esetén arra 
törekszem, hogy minden lehetõséget megragadjak, ami a fennmaradás és fejlõdés irányába vihet. Ha konkrét programom lenne, a 
címe „A bölcsõtõl a halálig” nevet kapná. Minden ide születõ és élõ ember itt találja meg az õ boldogulását, biztonságát, 
számításait. Bár a 2019-es évben óvodai csoportot kellett bezárni. De nekünk ragaszkodni kell hozzá, hogy helyben legyen az 
óvoda, iskola, orvos, pap és tanár. Mindannyian tudjuk mi történik olyan településsel, ahol nincs már iskola és nem szól a harang. 
Õrizzük a hagyományokat, de soha ne zárkózzunk el a modern technikai fejlõdéstõl. Tudjuk, nehéz helyzetben van az önkormány-
zat, kevés pénzbõl lehet gazdálkodni. A pénzek központi leosztásból jönnek, és a kötelezõ kiadásokat kell belõle finanszírozni. 
Pályázati pénzek feltételekhez kötöttek, ezért nem lehet ígéreteket tenni több tíz milliós beruházásokra. Én sem teszem! Amire 
lehetõség nyílik, az alkalmat megragadva ki fogjuk használni. Tudja minden itt élõ ember, hogy hosszú azon dolgok listája, ami 
felújításra, átalakításra, bõvítésre vár. Megfelelõ finanszírozás hiányában nem lehet belõle kampányfogást csinálni.

Ez egy új terület, új kihívásokkal számomra. De nem félek tõle, vállalkozó szellem vagyok. Érdeklõdjenek olvassák el ki mit 
tervez, gondol, akar, álmodik,cselekszik, stb… Kérem Önöket, hogy menjenek el szavazni és tegyék le a voksukat, ha nem rám, 
akkor arra, akit úgy érzik, hogy a legalkalmasabb erre a posztra. Köszönöm, hogy elolvasták az írásomat, bízok benne, hogy a 2019-
es választás sikeresen és zökkenõmentesen zajlik le.                                                                                               Tisztelettel: K.M.

Tisztelt Rimóciak, kedves Barátaim!
Élhetõ és gyarapodó település fejlesztéséért dolgozzunk közösen.
A fiatalok számára perspektívát kialakítani a helyben történõ fészekrakáshoz.
A szép korú embereknek a segítése a mindennapi életben.
Az Önkormányzat munkatársai részére családbarát munkahely megteremtése.
Ezen fõfeladatok megvalósítása érdekében indultam el a polgármesteri tisztségért. Húsvét óta fel-
térképeztem a közösséget érintõ feladatokat. Helyzetelemzést végeztem és ennek figyelembe 
vételével alakult ki az a program sor, amelyet többek véleményének a meghallgatása után állítottunk 
össze. Ehhez ajánlom fel mindazt a tapasztalatom, amivel rendelkezem, Rimóc fejlõdése érdekében!
A magam részérõl felkészültem, az ehhez szükséges munkát elvégeztem. Tisztában vagyok azzal a 
ténnyel, hogy ez Rimóc utolsó utáni lehetõsége a megmaradásra. Ez a ciklus olyan vezetõt kíván, aki 
tudja, érti és elhivatott a közösségért dolgozni. Élhetõ, biztonságos és lélekszámában is fejlõdõ 
Önkormányzat megvalósítása a célom. A programomat kérem, olvassák el, gondolják át és tegyenek 
róla, hogy meg is valósíthassuk közösen!!!

Miért vállalnám ennek a programnak a menedzselését?: Szeretném Rimócot régi-új fényében látni. Szeretném, ha az unokáim itt a 
templomunk körül nõnének fel. Mi pedig itt öregedhetnénk meg békességben és egymás segítésével. A továbbiak már a Rimóci 
választók döntésén múlik. 

Golopi Károly Polgármesteri Programja:
  1. Zsákfalu helyett élõ települést! Közutat építünk Nagylóc és Alsótold felé.
  2. Újraaszfaltozzuk Rimóc útjait, a köves utak pedig aszfaltborítást kapnak!
  3. Az utak mellé korszerû járdákat és csapadékelvezetõket építünk, a földutakat rendszeresen karbantartjuk.
  4. Megerõsítjük a polgárõrséget!
  5. Helyi piac kialakítása a kisvállalkozók, termelõk, kereskedõk részére.
  6. A fiatalok számára az otthonteremtés segítése.
  7. Az idõskorúak gondozási feltételeinek javítása, ellátásuk megszervezése.
  8. Rimóc vallási és kulturális értékeinek erõsítése.
  9. A hagyományõrzõk finanszírozásának javítása, a turizmus élénkítése érdekében is!
10. A faluház és az ifjúsági klub kibõvítésével, a vendégfogadás lehetõségeinek fejlesztése.
11. A szabadidõ hasznos eltöltésének támogatása, sportrendezvények, fesztiválok szervezése.
12. A kenderáztató tó rekultivációja, természeti értékeinek helyreállítása.
12+1. A rimóci hagyományok országos népszerûsítése annak érdekében, hogy a Magyar Örökség ismert és elismert részévé váljon.

Vizoviczki István. Sajnos már egy égi osztály tagjai: 
Golyán Lajos, Józsa István, Kiss Tibor, Percze Dezsõ, 50 éves találkozó
Petrovics Sarolta, Rigó Dezsõ, Vincze Barna, Vincze 
János.

1969-ben fejezte be általános iskolai tanulmányait Szeretettel emlékeztünk rájuk is, Isten irgalmas 
az az osztály, melynek tagjai 2019. 09. 07-én tartották szeretetébe ajánljuk õket!
50 éves találkozójukat a „Marcsi eszpresszó”-ban.

A délután nagyon gyorsan eltelt a jó társaság, a 
Az összejövetel könnyedén és jól indult, hiszen finom ételek, italok, sütemények mellett, hisz na-

most is velünk volt az 1961-es elsõ B osztályunk gyon sok mondani valója volt mindannyiunknak, 
osztályfõnöke, Virág Vincéné, vagy ahogyan min- mert sokan már 40-50 éve nem látták egymást.
denki ismerte – és talán még most is így jut eszünkbe 

Visszataláltunk régi iskolás énünkhöz, majdnem 
–, Nagy Mari tanítónéni.

ott tudtuk folytatni, ahol a ballagáskor abbahagy-
Harmadik osztályban aztán szintén Õ lett az tuk.

összevont két osztály, 54 gyerek osztályfõnöke.
Köszönöm, hogy együtt voltunk, együtt töltöttük 

Marika nénire gondolva óhatatlanul eszembe jut vidáman, derûsen ezt a borús délutánt, amikor szin-
a régi vers: te elfelejtettük az elmúlt évek kisebb-nagyobb meg-

próbáltatásait, a korunkkal együtt szaporodó pana-
„Mi már tõled sokat kaptunk, de te tõlünk keveset. szokat.

Az arcodból, a hangodból sugárzik a szeretet. Köszönöm az érdeklõdést, amit egymás élet-
Fogadd tõlünk ezt e csokrot, mit kötött a szeretet, történek elmesélésekor tanúsítottatok, a szeretetet, 

amely mindenkitõl mindenki felé áradt.Hála, hála, mindig hála jó tanítónk teneked!”

Kívánom mindannyiunknak, hogy békességben, 
egészségben tölthessük további életünket, örülve Bizonyára nem gyakran fordul elõ, hogy 50 év 
családunknak, különösen az unokáknak, várva a 60 múltával az elsõs tanítónéni „felügyelete” mellett 
éves találkozót, bár e gondolat kapcsán felmerültek lehet elmondani eddigi életünk történetét.
bennem Remenyik Sándor költõ szavai:Érdekes módon a találkozó kezdetén elsõként a 

régi iskolai emlékek kerültek elõ.
„ Viszont látásra,- mondom és megyek.A régi „régi” iskola templom felõli két tan-
Robognak vonatok és életek-termébe került az A és B osztály 32-32 gyerekkel. A 
Bennem, legbelül valami remeg.két osztályterem egy közös elõtérbõl nyílott és ha 

mindkét helyiség ajtaját kinyitották, kíváncsian  Mert nem tudom,
figyeltük, hogy mi történik a másik osztályban.  Sohasem tudhatom:

A falak még vályogból voltak, szenes kályhában  Szoríthatom-e még
fûtöttek, a padok ülései idõnként nagy zörejjel estek azt a kezet, amit elengedek.”
az olajjal felkent padlóra, a vizet az udvaron lévõ 
kerekeskút szolgáltatta, de nekünk ez volt az Rimóc, 2019. szeptember

Jusztin IstvánnéISKOLA. Iskolai felszerelésünk is hasonlíthatat-
/Vincze Piroska/lanul más volt, mint az unokáinké. A hasonlóság 

talán csak annyi, hogy a 8 év akkor is nagyon lassan 
telt – legalábbis úgy tûnt - mai szemmel nézve 
viszont gyorsan elrepült.

1969-ben 30-an végeztünk általános iskolai tanul-
mányainkkal. 1974-ben még 21-en vettünk részt az 5 
éves találkozón, az 50 évesen már csak 17-en: 
Beszkid Bertalan, Mócsány Teréz, Beszkid Mária, 
Kanyó Sarolta, Percze Valéria, Jusztin Mária, Balázs 
Tibor, Juhász Tibor, Nagy Magdolna, Virág Vincéné, 
Vincze Béla, Oláh Jolán, Árva Vilmos, Vincze 
Piroska, Jusztin Ferenc, Vincze Erzsébet, Jusztin 
Piroska. Hiányzik a képrõl: Balázs Zoltán, Jusztin 
Anzelm, Mócsány Piroska, Pásztor Margit, 
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„Aki a kicsiben hû, az a nagyban is hû” Lk 16.10

Kedves rimóci Választópolgárok!

Szabó Vilmos vagyok, a 2019-es évi önkormányzati választások rimóci polgármester-jelöltje.

1968-ban születtem Balassagyarmaton. 1991-ben kötöttem házasságot feleségemmel Mócsány 
Zsuzsannával, akivel 2 leánygyermek büszke szülei vagyunk. Házasságkötésem után Rimócon 
vertünk gyökeret. Tudatos pályaválasztásom után, pályafutásomat, középvezetõként a szécsényi 
Költségvetés Üzemben kezdtem, megjártam Ausztriát és Németországot, aztán vállalkozóvá 
váltam ezelõtt 20 évvel. Azóta egy sikeres vállalkozás ügyvezetõjeként dolgozom. Imádom a 
szakmámat, szeretem átélni az alkotás örömét. Kihívásokkal szembenézõ, gyakorlatias, céljait 
mindig elérni igyekvõ embernek tartom magam.

A polgármesterséget is egy újabb kihívásnak tekintem, egy újabb fejesnek a mélyvízbe, melyben annyiszor részem volt az életem 
folyamán, viszont látom benne az alkotás lehetõségét is. Azt gondolom, hogy segítségére tudnék lenni a településnek, ötleteimmel, 
tapasztalatommal tettre készségemmel. Kapcsolati tõkémet kamatoztatni tudnám a falu javára. Úgy érzem, életem legterméke-
nyebb szakaszában járok, amikor a tenni akarás, már bölcsességgel is párosul. Családom és munkatársaim támogatását élvezve 
kellõ idõt és energiát tudok szánni, a közért való munkára. Ígérem, hogy a települést élhetõvé teszem és megtartom adósság 
mentesnek, élek minden a község helyzetét elõremozdító lehetõséggel. Minden erõmmel büszkévé teszem elõdeimet.

Mivel több tudok több lenni a jelölt társaimnál? Amit az én személyem szavatol, ami belõlem legbelülrõl fakad. Így hát, ha Önök is 
úgy gondolják, hogy szívesen rám bíznák a település vezetését, akkor segítsenek ebben szavazatukkal. Együtt, összefogással 
megtudjuk csinálni.

Tisztelettel: Szabó Vilmos

HÉT ELHATÁROZÁS
Tisztelt Rimóciak!
Paluch Norbert vagyok, Salgótarjánban születtem 1978-ban. Percze Piroskával 10 
esztendeje határoztuk el, hogy összeházasodunk és családot alapítunk Rimócon. Három 
kislányunkkal a Kossuth úton lakunk.

Településvezetõi elképzeléseimet az elmúlt húsz év közoktatásban és közmûvelõdésben, 
valamint az utóbbi 2 esztendõ közigazgatásban eltöltött tapasztalatai alapján fogalmaztam 
meg. Anyai nagyapám lánytestvérének, Kiss Istvánné Percze Veron néninek 1976-ban 
filmen rögzített két elhatározásából kiindulva az én elhatározásaim száma 7. Polgár-
mester-jelöltként az alábbi hét fõ irányt tartom fontosnak a falu jövõjét illetõen:

1. Fõ cél a település teljes önfenntartásának elérése, melyben elsõ számú, s talán egyetlen nagy kitörési pont a hagyományainkkal, 
folklórunkkal és földrajzi fekvésünkkel megfogható turizmus.

2. Az elmúlt csaknem 30 esztendõben számos kiváló falufejlesztési ötlet valósult meg Rimócon, melyek a települést segítik, így 
azokat szükségszerû fejleszteni, bõvíteni, hirdetni, hatékonyabban kihasználni! (pl.: Szociális bolt, vendégházak, közmunka-
program eredményei stb.)

3. Minden lehetséges irányt és forrást ki kell használni arra, hogy az elkövetkezendõ 10 éven belül Rimóc 10 legrosszabb állapotú 
útjának mintegy 4 kilométernyi burkolata megújuljon.

4. Folytatni kell az elmúlt évtizedek kiváló köztérfejlesztési programját, egyebek mellett új családi és vallási közösségi terek létre-
hozásával.

5. Meg kell erõsíteni a rimóci vállalkozások település iránti elkötelezõdését azzal, hogy az önkormányzati és/vagy a pályázati 
beruházások kivitelezésére, valamint falusi programjaink lebonyolításában való közremûködésre elsõsorban  helyi vállalkozó-
kat vonunk be.

6. Az aktuális családpolitikai intézkedések kedvezõ hatásaihoz igazodó önkormányzati rendeletekkel törekedni kell arra, hogy a 
település elöregedési és társadalmi átalakulási tendenciája megálljon, majd megforduljon. Ezzel összefüggésben bölcsõde és 
idõsek otthona létesítésével segíteni kell a munkába ingázó szülõk mindennapi életét.

7. A letelepedést és családalapítást segítõ rimóci rendeletek által biztosított kedvezõ táptalajra alapozva, minden erõnkkel azon kell 
lenni, hogy gyermekeink – legalább az alsó tagozat évei alatt – Rimócon tanuljanak, s így a jövõ generációi jobban kötõdjenek 
egymáshoz s a településhez.

Tanulmányaim, elismeréseim:
2000-ben végeztem a Szolnoki Repülõtiszti Fõiskolán repülõmûszaki mérnökként, majd 2008-ban a Táncmûvészeti Fõiskolán tánc-
pedagógusként, 2011-ben pedig a Debreceni Egyetem Bölcsészkarán néprajzkutatóként. Diplomáim mellett közmûvelõdési és köz-
igazgatási tanulmányokat folytattam. 2008-ban a Népmûvészet Ifjú Mestere miniszteri kitüntetést, 2011-ben Fülöp Ferenc hagyo-
mányõrzõ szólótáncosi díjat vehettem át, mindkettõt a rimóci tánckultúra kutatásáért és elõadásáért. 15 esztendeig dolgoztam 
táncpedagógus munkakörben, 2 éve a Nógrád Megyei Kormányhivatal köztisztviselõje vagyok Szécsényben. Szabadidõmben võ-
félykedek.

ISKOLAI HÍREK
MDSZ sportnap 2019

Az Európai Diáksport Nap 2019-ben szeptember 27-én 
került megrendezésre a Rimóci Szent István Általános Iskolá-
ban. Az eseményt két helyszínen szerveztük az alsó tagozatosok 
számára a Hunyadi úti épület udvarán, a felsõ tagozatosok 
számára pedig a Szécsényi úti épület udvarán és a sportcsar-
nokban. Az alsós tanulókkal a 2019 méteres futást a pedagógu-
sokkal együtt a temetõ körül tettük meg. A 2019 méter lefutása 
után a tanulók elfogyasztottak a tízóraijukat, majd kezdetét vette 
a csapatok közti verseny. Az alsós gyerekek ügyesen és fegyel-
mezetten teljesítették a különbözõ ügyességi feladatokat. A fe-
ladatok közt szerepelt zsákban futás, kislabda hajító verseny, ko-
sárra dobás, mocsárjárás, ugrókötelezés. Ezen felül a diákoknak 
két fajta akadálypályát is kellett teljesíteniük. Az eseményen 6 
csapat vett részt: A Bátrak, az Erõsek, a Becsületesek, a Jószívû-
ek, a Szerencsések és az Ügyesek. Elsõ helyen végeztek a Sze-
rencsések, második helyen a Becsületesek végeztek. A dobogó 
harmadik fokára pedig két csapat is felkerült, a Bátrak és az 
Ügyesek. Az alsós tanulók nagyon élvezték a napot.

A felsõ tagozatosok ezen a napon a megszokott tanórák he-
lyett, különféle mozgásos feladatokat végeztek. A napot szintén 
a 2019 méteres futással kezdtük, amit a gyerekek nagyon ügye-
sen teljesítettek osztályonként, külön-külön a sportcsarnok kö-
rül. Ezután a diákokat öt állomáson vártak feladatok. Két állo-
más volt a sportcsarnokban és három a betonos, illetve a füves 
udvaron. A feladatok között szerepelt kerékpáros akadály pálya 
teljesítése, kosárra dobás, mocsárjárás. A hetes rúgó versenyt és 
a magas akadálypálya teljesítését a sportcsarnokban kellett telje-
síteni a gyerekeknek. Felsõ tagozaton öt csapat mérte össze az 
erejét: A Mesterek, a Heineken, a GipsyKings, a Veszélyes ele-
mek és a Suhancok. Elsõ helyezést ért el a GipsyKings csapata. 
Második helyen a Veszélyes elemek csapata végzett, a harmadik 
helyen pedig ismét holt verseny alakult ki a Heineken és a 
Suhancok csapatai között. Az Európai Diáksport Nap zárásaként 
a csapatok futballban mérték össze erejüket. Az esemény nagyon 
rendezetten zajlott. Úgy vélem a gyerekek élvezték ezt a napot!

Rácz Albin

Mesélõ hétfõ
A Rimóci Szent István Általános Iskolában a hagyományok-

hoz hûen megünnepeltük szeptember 30-án a magyar népmese 
napját. A Mesenapon vetélkedõvel, egyéni versennyel emlékez-
tünk Benedek Elekre, a nagy meseíróra, mesegyûjtõre.

Ebben az évben a felsõ tagozatos tanulók két területen mutat-
ták meg tehetségüket. Kedvenc meséikhez meseillusztrációkat 
készítettek, melyekkel az iskola folyosóját díszítették. A leg-
ügyesebbek pedig saját mesét írtak. A legszebb rajzok, legjobb 
mesék alkotóit a zsûri döntése alapján jutalom illeti. Az alsó 
tagozat tanulóinak csapatokat alakítva kellett bizonyítaniuk, 
hogy jól ismerik a mesék világát. A feladatok között volt rejt-
vényfejtés, képkirakás, mesecím felismerés, éneklés, mesesze-
replõk bemutatása, apróhirdetés feladójának kitalálása. Próbára 
tették ügyességüket toronyépítéssel, golyókapkodással is. A jó 
teljesítmény eléréséhez szükségük volt együttmûködésre, az 
utasítások pontos követésére, figyelemre, okosságra. A legügye-
sebb csapatok itt is jutalomban részesültek.

Vidám, jó hangulatú és eredményes Mesenapon vettünk részt.
Pócsik Csilla Laura
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Tisztelt Olvasók!

Kedves Rimóciak!

Virág László, vagy ahogy a helyiek  hívnak, „VirágLaci” a nevem, független polgármester-
jelöltként indulok a 2019. évi választásokon. 15 éve az önkormányzatnál dolgozom, ebbõl 12 évet 
Beszkid Andor néhai polgármester mellett. Ebben a „néhány” évben beleláttam a település szerve-
zetébe és mûködésébe, sikeres és kevésbé sikeres ügyeibe, mely utóbbi nem feltétlenül szemé-
lyen/személyeken múlott.

 Munkaköröm jelenleg mûszaki csoportvezetõ, feladataim közül néhány:

-  elsõ és legfõbb a közfoglalkoztatással kapcsolatos ügyek szervezése, koordinálása, a szükséges 
munkaerõ és eszköz beszerzése, az ehhez kapcsolódó pályázatírásban való közremûködés

-  vendégházak üzemeltetése, közintézmények karbantartása

-  temetõgondnoki feladatok ellátása, egyéb lakossági igények kezelése

- rendezvények szervezésében és lebonyolításában való aktív részvétel.

Fent leírtak iránymutatásként szolgálnak az általam végzett munkából, mely még kiegészül idényjellegû feladatellátással is, mint 
pl. A hóeltakarítás.

Miért is indulok a választásokon? Mert szívügyemnek tekintem a falu sorsát, a jelenét és a jövõjét. Rengeteg emberrel, idõssel és 
fiatallal találkozom nap mint nap, látom a különbözõ korosztályok problémáját és az esetleges megoldási lehetõségeket. 
Amennyiben bizalmat szavaznak nekem a következõ 5 évre, ígérem, hogy minden tõlem telhetõt megteszek annak érdekében, 
hogy a település továbbra is élhetõ, sõt, élhetõbb közösséggé kovácsolódjon.

Nagy dolgokat talán felelõtlenség lenne ígérni, sok minden – vagy inkább minden – azon múlik, hogy milyen pénzügyi fedezet áll 
rendelkezésre egy projekt megvalósításához.

Miért indul a választáson? - Képviselõ-jelöltek bemutatkozása

Kedves Rimóci lakosok!

Újra elérkezettazaz idõ hogy leadjuk szavazatainkat a falu vezetõségére, Polgármesterére, 

Képviselõire. Pribelszki Károlyné Golyán Katalin vagyok és önkormányzati képviselõként 

indulok a választáson. Szeretném egy pár mondatban, gondolatban megismertetni a falu lakosságát 

hogy, miért határoztam el magam erre a feladatra, kihívásra. Úgy érzem eljött azaz idõ számomra 

hogy, részt vegyek a falu feladatainak megoldásában és minden egyéb dolgaiban, tudásomhoz 

mérten segítsem a falu munkáját. Gondolok itt a fejlesztési lehetõségekre, rendezvények 

szervezésébe, lebonyolításában és egyéb feladatok elvégzésére. Igaz az elmúlt idõszakban nem 

vettem részt a falu életében ilyen téren de eddig az egész szabadidõmet lefoglalta a családom. De 

most úgy érzem a szabadidõmben a családomon és a munkámon kívül a falu életének egyengetése 

és segítése is beleférne. Munkám során nagyon sok emberrel találkozok és sokszor olyan dolgokat 

hallok tõlük  amit itt a mi falunkban is meglehetne valósítani. Szeretném a fiatal és középkorosztályt meggyõzni hogy ne menjenek 

el a faluból ne vigyék el gyerekeiket más óvodába, iskolába hiszen olyan szép és felszerelt intézményeink vannak hogy, itt is 

megkapják azt az oktatást, nevelést mint a másik intézménybe. Igaz a munkahelyek a kisgyermekes szülõknek utazással érhetõ el 

de itt ebben a faluba élünk és itt is lehet jól élni. Igaz vannak nehezebb és könnyebb idõszakok de azért vagyunk mi emberek hogy, a 

problémákat megoldjuk az örömöket meg osszuk a lehetõségeket kihasználjuk hogy, jobb és örömtelibb életet élhessünk itt a 

lakóhelyünkön. Itt beis fejezném gondolataimat és ha megtisztelnek szavazatukkal és bejutok szavazatuk által képviselõnek én 

igérem minden erõmmel, tudásommal fogom végezni a rám bízott feladatok elvégzését. Köszönöm a Rimóci újság szerkesztõ-

ségének hogy, lehetõséget kaptam arra hogy, ezt a cikket megírhassam az újság hasábjain, és köszönöm az újság olvasóinak hogy 

szenteltek idõt erre a kis bemutatkozás elolvasására.

Köszönöm: Pribelszki Károlyné

Bárány Zoltán Jánosné vagyok lánykori nevem Mócsány Mónika. Születésem óta itt élek Rimócon és itt 

is szeretnék maradni. 30 éve élek férjemmel boldog házasságban két fiunk van Peti és Zoli itt dolgozom 

Rimócon a dohányboltban.

Szeretem a kis falunkat igaz mostanában már nem az mint régen volt. Azért jelentkeztem képviselõnek 

hogy együtt visszakapjuk azt a falut amit régen megszerettünk.

Szép, biztonságos, élhetõbb környezetet szeretnék és hogy élet költözön a faluba. A fiatalok boldogan 

maradjanak itt szülõ helyükön és akik már elköltöztek büszkék lehessenek hogy Rimóciak.

Tudom még ezt most nem késõ felépíteni. Ehhez összefogás kell a faluba nem széthúzás.

Képviselõként  a falu érdekeit fogom képviselni teljes odaadással.

N Y U L A C S K A  H Í R E K
SZEPTEMBER

Ha szeptember, akkor õsz. Megindul a természet télre készülõ-
dése, elkezdõdik az iskolai oktatás, óvodai nevelés. Megérkeznek 
a kicsik, akiket nagy szeretettel várnak az óvoda dolgozói, és az 
óvodás társak. Visszajönnek a nyári szünetrõl a nagyobbak, akik 
már várják az új kalandokat, élményeket. Elsõ újdonság a csopor-
tok átalakulása, új társak, de a legnagyobb örömöt mégis az új 
játékeszközök jelentik. A farsangi bál résztvevõinek, támogatói-
nak köszönhetõen a bevételbõl sikerült 6 db gyermek méretû 
rollert vásárolnunk, ami az egyensúlyérzék, a térlátás, ügyesség, 
stb. fejlõdésében nagy szerepet tölt be, segíti a közösségi élet, 
társas kapcsolatok alakítását, türelemre, kitartásra nevel, színe-
sebbé, örömtelibbé teszik az udvari életet. Gyermekeink nagy 
örömmel vették birtokba, a futó biciklik, kismotorok mellett most 
már rollerek is közlekednek a kialakított pályán.

Takarítási világnap
„Gondolkodj világméretekben és cselekedj otthon!”

A Takarítási Világnapot hivatalosan elõször 1992-ben hirdette 
meg az ENSZ Környezetvédelmi Programja. Arra buzdítja a Föld 
lakóit, hogy tisztítsák meg, varázsolják élhetõbbé a környezetü-
ket, és az eredményt lehetõleg hosszú távon õrizzék meg. Ne csak 
otthonában tartson rendet, hanem figyeljen az utcák, terek, isko-
lák, munkahelyek tisztaságára is. E jeles napot óvodásaink is 
nagytakarítással kezdték. A polcokat portalanították, a játékokat 
szétválogatták, az eltört, rossz darabokat selejtezték, majd az ud-
varon folytatták a munkálatokat. Örömmel gyûjtötték a leveleket, 
amelyeket a komposztáló helyre vittek, gereblyéztek, söpröget-
tek. Mi így csatlakoztunk a nemzetközi eseményhez, amelyben 
már 120 országban tisztítják környezetüket önkéntesek. Õk már 
tudják, hogy természeti kincseink, értékeink megõrzése minden-
kinek kötelezõ, hogy gyermekeink, unokáink is megfelelõ kör-
nyezetben élhessenek.

A népmese napja
A népmese napját a Magyar Olvasástársaság felhívására 

ünnepeljük, elsõ ízben 2005. szeptember 30-án rendezték meg. A 
nap célja, hogy a könyvtárosok, az óvónõk, a pedagógusok és a 
mesével foglalkozó szakemberek, valamint a meseszeretõ gyere-
kek és felnõttek ezen a napon megkülönböztetett tisztelettel for-
duljanak mind a magyar, mind más népek meséi felé. Nekünk, 
óvodapedagógusoknak fontos a népmesék fennmaradása és a 
mesékben élõ bölcsesség továbbhagyományozása, ezért lelkesen 
csatlakozunk minden évben ehhez a kezdeményezéshez. A mesék 
világa az óvodás gyermeket gyönyörrel tölti el, beleéli magát a 
minden lehetséges helyzetbe, érzelmet közvetít, érzelmeket vált 
ki. A mese fejlesztõ hatása megkérdõjelezhetetlen. Kihatással van 
az értelmi, a beszédkészség, fantázia, gondolkodás, stb. fejlõdésé-
re, amelyek szereplõként átélve megsokszorozódnak. Az elõzõ 
évi népmese napjának sikerén felbuzdulva döntöttünk úgy, hogy 
idén is interaktív formában adunk elõ egy népmesét. Az aranyszõ-
rû bárány címû mese folyamának a gyermekek aktív résztvevõi 
voltak, nagy örömmel vonultak a király elé, táncoltak a bárány 
gyapjához ragadva. Bolondos menetelésük kacajra késztette a 
királylányt, így a juhászlegény elérte célját, a királylány kezét, és a 
királyságot. A juhászból lett király minden óvodást meghívott a 
lakodalomba, ahol minden gyermek jól mulatott. Jókedvû, vidám 
délelõttöt töltöttünk el, míg következett az „itt a vége, fuss el véle”, 
s vége lett a mesének.                                              Szvetlik Péterné

,,Elkészülni! Vigyázz! Rajt!’’ - Indulhat a verseny

A lelkes kis csapat

Kell egy kis pihenõ

,,Táncolt a bárány, bárány gyapján a lány...’’
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Miért indul a választáson? - Képviselõ-jelöltek bemutatkozása
Vincze Zsolt (FICE)

KEDVES RIMÓCI VÁLASZTÓPOLGÁROK

Köszönöm a lehetõséget a Rimóci Újságnak a bemutatkozásra. Vincze Zsoltnak hívnak, 41 éves vagyok, születésem óta Rimócon 

élek. Az általános iskolai éveimet Rimócon töltöttem, szakközépiskolai tanulmányaimat Balassagyarmaton és Salgótarjánban 

végeztem gépjármû technikusi képesítéssel. Összesen 15 évet dolgoztam Szécsényben a jelenlegi TommyInvest Elektronikai Kft-

nél, most Hatvanban a Robert Bosch Elektronika Kft. a munkaadóm. Volt szerencsém itt helyben is munkát vállalni, még diákként 

részmunkaidõben voltam a klubterem felelõse, majd 2009-2012-ig fõállásban vezettem a Mûvelõdési Házat és szerveztem a 

község rendezvényeit. A Rimóci Ifjúsági Egyesület aktív tagjaként 10 éven keresztül energiát és szabadidõt nem sajnálva rengeteg 

programmal és rendezvénnyel próbáltam jobbá, színesebbé tenni Rimóc közösségi életét, kielégítve a fiatalok igényeit.

Örömmel láttam, hogy öt polgármester- és húsz képviselõjelölt méretteti meg magát kis falunkban. Jó látni, hogy vannak még 

olyan emberek, akik szívükön viselik Rimóc sorsát és szeretnének tenni egy ÉLHETÕBB RIMÓCÉRT! Úgy érzem, hogy itt az 

ideje egy generációváltásnak, meg kell fiatalítani a falu vezetését, akik fiatalos lendülettel, tenni akarással, új tervekkel, új 

ötletekkel vihetik elõrébb Rimócot, hogy újra a környék meghatározó települése legyen. Független jelöltként elsõsorban a 

fiatalokat szeretném képviselni.Egyik nagy problémánk az elvándorlás, mivel a környéken nem sok munkalehetõség van. A 

munkahelyteremtést nem Rimócnak kell megoldani, ez a környezõ nagyvárosok vezetõinek feladata. Amit mi tehetünk, hogy 

megszerettessük a mostani fiatalsággal Rimócot, szeressenek itt élni, tartozzanak valamilyen közösségbe és szívesen térjenek haza 

hétvégenként, amiazt eredményezheti, hogy nem költöznek el örökre. Egy szebb faluképet, egy biztonságosabb falut, több 

programot, szórakozási lehetõséget kell teremteni. IGEN, LEHETNE nyitni egy konditermet, mûfüves pályát építeni, olcsóbbá 

tenni a helyi lakosoknak az önkormányzatiépületek bérlését, úgymint sportcsarnok, vendégházak, Közösségi Ház, sportöltözõ. 

IGEN, LEHETNE saját fesztiválunk, például Nyúlfesztivál,a sportcsarnokot alkalmassá lehetne tenni nagyobb rendezvények, 

koncertek lebonyolítására.

A fiatalok mellett természetesen az idõsekrõl sem feledkezhetünk meg. IGEN, LEHETNE alapítani egy gazdasszonykört, lehet-

ne bentlakásos idõsek otthonát létesíteni.

IGEN, LEHETNE alkalmazni olyan személyt, aki kizárólag a pályázatok figyelésével, írásával foglalkozik. A környéken 

egyedülálló Rimóc-Hollókõ kerékpárút állapotát megóvni, esetleg felújítani, bekamerázni, összekötni Szécsénnyel. A 

vendégházakat korszerûsíteni, jobban hirdetni és kihasználni, gazdaságosan üzemeltetni, hiszen a turizmus lehet az egyik nagy 

lehetõségünk. A híres Rimóci viseletet, táncot, zenét új egyesületbenösszefogni, jobban népszerûsíteni. A környezõ településekkel 

szorosabb kapcsolatot ápolni, Hollókõ közelségét kamatoztatni. Még szebb faluképet alkotni, játszóteret építeni, padokat, 

virágokat kihelyezni, a patakot karbantartani, gyakrabban szedni a szemetet. A polgárõrségnek és a rendõrségnek szorosabban 

összefogni, hogy a falu biztonságosabb legyen.

Nagyobb tervekrõl is vannak elképzeléseim, melyek a falu és az itt lakók érdekeit szolgálnák, úgymint „zsákfalu” megszüntetése, 

egy rendezvényház létesítése, egy kilátó építése.Természetvédelmi területünk, a „Békás-tó” és a Nemesudvar eredeti állapotának 

visszaállítása. Természetesen mindezt önerõbõl nem lehet megvalósítani szûk éves költségvetésbõl, ezért kell PÁLYÁZNI, 

PÁLYÁZNI, PÁLYÁZNI!!!A további terveimrõl és ötleteimrõl bõvebben a facebook profilomon tájékozódhatnak, arra kérek 

mindenkit, fõleg a fiatalokat, hogy menjen el szavazni október 13-án egy ÉLHETÕBB RIMÓCÉRT!        

Tisztelettel: Vincze Zsolt

Tisztelt Rimóciak!

1987-ben születtem egy orosz kisvárosban, Pszkovban, majd nem egészen 3 éves koromban Édesapám szülõfalujába, Rimócra 

költöztünk. Itt kezdtem meg iskoláimat, itt értem el kisebb-nagyobb sikereket a helyi focicsapattal, és az itteni Rezesbanda tagja 

vagyok a mai napig. Az általános iskola után Vácon szereztem Mûszaki Számítástechnikai Technikusi végzettséget, majd pedig a 

Budapesti Mûszaki Egyetemen diplomáztam, mint építõmérnök. Az egyetemet követõen sikeresen elvégeztem egy passzív-

házakkal és megújuló energiafelhasználással foglalkozó tanfolyamot, ami után Dunaújvárosban helyezkedtem el építõmérnök-

ként. Az itt eltöltött közel 4 év alatt, munka mellett, a Dunaújvárosi Egyetemen szereztem Minõségirányítási Mérnök diplomát. 

Újabb kihívásokat keresve 2015 novemberében Anglia fõvárosába, Londonba költöztem, és egy acélszerkezetekkel foglalkozó 

cégnél kaptam projektmérnöki munkát. Egy adódó lehetõséget kihasználva 2019 elején Nepálba kerültem, ahol önkéntesként 

iskolák építésében vettem részt. Nyár óta itthon, Szécsényben élek.

Szerencsésnek mondhatom magam, amiért ennyi mindent láthattam és tapasztalhattam meg a minket körülvevõ világból, viszont 

bárhol is voltam, Rimóc mindig is az otthonom maradt, ide mindig haza jöttem. Rokonok, barátok révén hallottam, illetve 

látogatásaim során magam is tapasztalom a Rimóc életében végbemenõ változásokat, problémákat, viszont úgy gondolom, hogy a 

rengeteg tennivaló és hátráltató tényezõ ellenére egy új, fiatal, vállalkozni, kockáztatni, tenni akaró és merõ vezetéssel e problémák 

nagy része orvosolható. Hiszem, hogy Rimóc olyan kulturális és földrajzi értékekkel rendelkezik, amivel nagyon kevés település, 

és ami céltudatos munkával turisták és fiatal letelepülni vágyó családok számára egyaránt vonzó célponttá teheti ezt a Nógrád 

megyei falucskát. Magam részérõl szeretném az eddig megszerzett tudásom és tapasztalatom felajánlani, hogy közös erõvel 

hozzunk létre egy ÉLÕ és ÉLHETÕ települést, magunk és a jövõ generációi számára.

Végezetül Széchenyi István szavaival biztatnék mindenkit: „Tõlünk függ minden, csak akarjunk!”
 Beszkid Andor

RIMÓCI SZÜRETI 2019
Idén is a már megszokott idõpontban került meg-

rendezésre a Rimóci Szüreti. Az idei annyiban volt má-
sabb, hogy a lengyelországi D³utów testvértelepülésrõl 
érkeztek hozzánk vendégek, akik velünk együtt mulattak 
a Szüretin. Már a Szüreti hetén megkezdték az 
elkészületeket, Virág László vezetésével Rimóc Község 
Önkormányzatának közfoglalkoztatottjai. Felállították a 
Rimóci Sátrat, illetve rendbe tették a rendezvényteret. Az 
idei évben 10 csapat nevezett a fõzõversenyre, 14 fõ a 
pálinkaversenyre és 5 fõ a borversenyre. Péntek este a 
Varsányi Borbarátok Egyesület tagjai bírálták a versenyre 
beadott pálinkákat és borokat.

Szombaton kora reggel már megkezdték a fõzõver-
senyre az elõkészületeket a csapatok, délelõtt pedig a 
szõlõslányok feldíszítették a szõlõs kosarat. A felvonulás 
kezdete elõtt Beszkid János polgármester úr köszöntötte a 
jelenlévõket, kiosztotta a csapatok között a kötényeket 
majd elindította a menetet, mely idén is a polgárõr autó 
vezetésével járta körbe a falut. A polgárõr autót a lovasok 
követték, majd a hintók, amelyeken Bablena Dorina és 
Sarankó Bence, Barna Krisztina és Racs Gábor, valamint 
Petrovics Anna és Zeltner Domonkos ültek. Õket követték 
a szõlõslányok és a népviseletbe öltözött fiatalok. A már 
hagyományokhoz híven, idén is a Rimóci Rezesbanda 
kísérte a mentet. A Rimóci Sátor alatt büfé üzemelt, vala-
mint tombola és étkezési jegy került eladásra.

A menet visszaérkezésekor a Rezesbanda játékát hall-
hatták a jelenlévõk, majd Kelemen Gergõ - az idei kisbíró – 
elmondta a szüreti verset. A vers után a polgármester úr 
oklevéllel és pezsgõvel köszöntötte a Megyenapon Nógrá-
dikum díjban részesült Rezesbandát. Ezúton is szívbõl 
gratulálunk!

Ezt követõen Balázs Attila húzta a talpalávalót a jelen-
lévõknek az eredményhirdetésig. A fõzõversenyen részt-
vevõ csapatoknak 4 óráig kellett felszolgálni a 3 fõs zsûri-
nek az elkészített ételeket. Az eredményhirdetések a bor- 
és pálinkaversennyel kezdõdtek, melyben segítségemre 
volt a Varsányi Borbarátok Egyesületébõl idõsebb Balázs 
Attila és fia. A borverseny gyõztese idén id. Beszkid József 
lett, míg a pálinkaverseny elsõ helyén Bablena Péter szilva 
pálinkája végzett. A fõzõverseny eredményeit a 3 fõs zsûri 
közölte, melynek elnöke Cseh Judit élelmiszeripari refe-
rens volt. Idén a gyõztes csapat a Varsányi Borbarátok 
Egyesülete lett, akik az általuk elkészített csülök pörkölttel 
elnyerték az arany fakanalat. Gratulálunk minden díja-
zottnak!

Szeretném megköszönni mindazoknak, akik munká-
jukkal hozzájárultak a Szüreti megvalósításához és lebo-
nyolításához! A kisbírónak, a népviseleteseknek, a hintó-
soknak, lovasoknak, a Rezesbandának, a közmunkások-
nak és vezetõiknek, a platós autók vezetõinek, a zsûri-
tagoknak, Kiss Józsefné Erzsike néninek, Perczéné Mó-
csány Gyöngyikének, a fényképésznek, a kamerásnak, a 
hangosításért felelõsnek, a polgárõrségnek és minden 
segítõnek a helyszínen!                                    Péter Gabriella

Jobb, ha el sem dobod!  
2019. szeptember 20-án pénteken mi is csatlakoztunk az or-

szágos szemétszedési akcióhoz, melyet a Magyar Közút Nonpro-
fit Zrt. hirdetett meg a közutak megtisztítására. Az akcióhoz a 
Kobak Egyesület és a Közösségi Ház közösen regisztrált, 
melynek címe ,,Jobb, ha el sem dobod!’’ volt. Délután 4 órától 
gyülekeztünk a Közösségi Ház elõtt, s közben szétosztottuk egy-
más között a kesztyûket, láthatósági mellényeket, szemeteszsá-
kokat, melyeket a Közútkezelõ ingyenesen biztosított a számunk-
ra. Fél 5 körül aztán elindultunk a fõúton Szécsény irányában, a 
várt kb. 10 fõs létszám duplájával, 21-fõvel. Kb. mindenki zsákja 
megtelt szeméttel, melyet Virág László és a rimóci platós autó 
segítségével be is szállítottunk a településre, s melyet hétfõn vitt 
el tõlünk a Közútkezelõ. Sajnos a tisztaság nem tartott sokáig, 
ugyanis ismét autóból kidobott szemét landolt a Rimóc-Szécsény 
közötti úton, minõsítve ezzel az elkövetõt.

A közel 2 órás akció után pihésképpen mindenkit vendégül 
láttunk a Közösségi Ház mögött egy frissítõre és egy szelet zsíros 
kenyérre. Nagyon szépen köszönjük az önkéntes szemétszedõk 
munkáját!                                                                               BVÁ 

A Rimóci Rezesbanda ,,Nógrádikum’’ díjban részesült
2019. szeptember 14-én a XIII. Nógrádi Megyenapon
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Kaluzsa Mónika vagyok, Rimócon élek férjemmel Balázs Csabával és 3 gyermekünkkel. Pedagógus vagyok, évek óta tanítok 

Nógrádmegyerben magyar nyelvet és irodalmat. Miért akarokképviselõ lenni településünkön? Induljunk ki abból, hogy szeretem a 

munkámat, hivatásnak tekintem, és ugyanígy vagyok Rimóccal: szeretem, és hivatásomnak érzem, hogy itt élõ polgárként ez 

tettekben is megnyilvánuljon. Egyesületi munkatársként, a Rimóci Újság szerkesztõjeként, egyházi vonalon is mozogva, amolyan 

,,minden lébe kanálként” itt-ott feltûnve, lassan kialakult az a fajta rálátásom a településünkre, ami alapot adott számomra, hogy 

képviselõként is szeretném kamatoztatni tapasztalatom, tudásom.

Szeretem a Rimócot. Nem akarom, hogy elõbb-utóbb csak egy folt legyen a térképen, vagy színes prospektus arról a faluról, ahol 

szép volt a népviselet. Ehhez az kell, hogy megalapozzuk a fiatalok ittmaradását, a közösségek, egyesületek fejlesztését, 

támogatását pedig elengedhetetlennek gondolom. Hiszem, hogy a gyerekek tiszták, sok mindenre nyitottak és tudom, hogy sok 

mindenbe bevonhatók. És nem csak a gyerekek, a családok is. Hiszem, hogy a pályázati rendszereknek köszönhetõen kreativitással 

és kemény munkával, több kihozható jelenünkbõl, mint amennyi látszik. Hiszek abba, hogy a helyi intézményeket össze lehet 

hangolni; a közös munkára, közös projektekre lehet építeni, mert sok mindent, ha nem oldunk meg magunknak saját törvényes 

eszközeinkkel, nem kopogtat be senki a megoldások kulcsával Rimócra. Hiszek abba, hogy a rendezni lehet a roma és nem roma 

emberek falun belüli együttélését, amibe mindkét félnek bele kell állni. Hiszek abba, hogy fel kell venni a harcot, és nem elbújni.  

Hiszem, hogy ezt csak mi tudjuk rendezni, hiszem, hogy a közfoglalkoztatási programot lehet a falu adottságaihoz és igényeihez 

igazítani. Megfelelõ szakember, hozzáértõ tudás nélkül viszont ezt nem lehet hatékonnyá tenni.

Hiszem, hogy a turizmusra építeni kell. Hiszem, hogy a helyi népviselet, a nógrádikummá ,,kinevezett” rezes, egyházi hagyomá-

nyaink nem véletlenül kerültek a birtokunkba. Hiszem, hogy dolgunk van velük, nem csak megõrizni, és büszkének lenni. Az már 

kevés. Építeni kell rá. Kamatoztatni, hiszen más települések kisebb, és jelentéktelenebb adottságaikat is jól ki tudták aknázni. A 

vendégházak menedzserlése, a sajátos kultúránkra épített projektek ,,felfuttatása” sürgetõ feladat. Hiszem, hogy jó szakemberek, 

fiatalos látásmód, modern tudás, és nem utolsó sorban tenni akarás elõbbre viheti a falut. De azt is hiszem, hogy ehhez egy 

polgármester és 6 képviselõ kevés lesz. Ehhez maguk a rimóci emberek is kellenek, tiszta gondolkodással, harag és sértettség 

nélkül.

Remélem, sokan hisznek még!
Kaluzsa Mónika

Perczéné Mócsány Gyöngyi vagyok, Rimócon dolgozom kis községünk védõnõjeként. Itt születtem és itt élek férjemmel és két 

már felnõtt gyermekemmel. Részt veszek a falu életében, mint védõnõ, mint magánember, aktívan és szívesen vállalok feladatokat 

az egyházi életen belül is. A falu minden részét járom, beszélek fiatalokkal, idõsekkel és tapasztalom, látom a mindennapok problé-

máit, gondjait.

Ha gyermekkoromra visszaemlékszem egy rendezett, tiszta csendes nyugodt kis falu képét látom magam elõtt, szépen gondozott 

portákkal, kertekkel, utakkal. Nagyobb volt a közösségi élet, az emberek figyeltek egymásra, tisztelték a fiatalok az idõsebbet és 

fordítva. Biztonsággal közlekedhettek az emberek, nem kellett félni, hogy a gyermekeket, idõs hozzátartozókat baj érheti.

A változás, fejlõdés az élet mozgatórugója. De sajnos sok olyan változás is megjelent, ami nem pozitív, hanem negatív. 

Közbiztonság, kutyák elszaporodása, rendezetlen utak, udvarok, üresen maradt házak, szemét hegyek, tiszteletlenség. A faluban 

tartott rendezvényekrõl sokan hiányoznak. A problémát látjuk, és tudjuk, hogy megoldásra várnak és ezeket nekünk Rimócon élõ 

embereknek kell megoldanunk.

Szeretném azt szem elõtt tartani, hogy hogyan lehetne és nem azt, hogy hogyan nem. Szeretném azt nézni, hogy kivel lehetne és 

nem azt, hogy kivel nem. Rimócnak meg kell õrizni értékeit, hagyományait, szükség van a fiatalok bátorságára, ötleteire az idõsek 

tapasztalatára. Hiszem és vallom, hogy minden ember véleménye fontos.

Ezekkel a gondolatokkal indulok el az idei választásokon. Bátran állíthatom, hogy tudásomat, ismereteimet, kapcsolataimat arra 

használom fel, hogy a falu lakóinak jobb, élhetõbb és biztonságosabb jövõje legyen. Amennyiben az elkövetkezõ 5 évben a falu 

lakóitól bizalmat kapok, a hozzám fordulók kérését, javaslatát továbbítani és képviselni fogom.

Köszönöm, hogy megoszthattam Önökkel,Veletek gondolataimat: Perczéné Mócsány Gyöngyi 

Jusztin Péter Albertné vagyok. Két ciklusban volt lehetõségem képviselõként arra törekedni, hogy miként lenne jobb a faluban 

élõ emberek sorsa. Sokat járom a falut, sok emberrel beszélek, meghallgatom panaszukat, gondjaikat. Próbáltam segíteni, 

amennyiben tudtam, és amennyiben a törvény engedte. Mert sajnos a törvény az törvény, faluhelyen nem igazán tudunk ellene mit 

tenni. Nagy bánatunkra közel három éve meghalt Beszkid Andor, aki szívvel-lélekkel Rimócért dolgozott. Halálával nagy ûrt 

hagyott maga után. Azóta még nehezebb képviselõnek lenni. Azoknak, akik most indulnak, sok feladat vár rájuk, mert új lesz a 

polgármester, és a képviselõ-testület soraiba is új emberek kerülnek majd be. Kérem a képviselõ-jelölteket, mindenben segítsék a 

Polgármestert és a Hivatalban dolgozók munkáját, mert csak összefogással lehet elõbbre jutni.

Köszönöm az eddigi bizalmat és amennyiben kapok még lehetõséget úgy mindenek elõtt azon leszek hogy elõbbre jusson, 

szepüljön kis falunk mert a jövõnk ezen múlik és én ezt a munkát szeretném folytatni.

Tisztelette: Jusztin Péter Albertné (Hédike)

Tisztelt Rimóci Választópolgárok!

Rigóné Szabó Andrea vagyok. 17 éve lakom Rimócon. Férjemmel 15 éve házasodtunk össze. Van egy 13 éves kislányom. 

Évekig Szécsényben dolgoztam egy áruházlánc boltvezetõ helyetteseként.

 Közel 3 éve vezetem, eredményesen a Szociális Boltot. Az üzlet hét fõt foglalkoztat. Sok új fejlesztést hajtottunk végre: 

elsõként kezdeményezésemre új polcrendszert vásároltunk. A nagyon nagy feladatot igénylõ festésbe is belementünk. Új hûtõ-

regállal sokkal több tejterméket tudunk kínálni. Önkormányzati segítséggel korszerûsítettük a világításunkat, hogy a költségeket 

csökkentsük. A fejlesztések a lakosság színvonalasabb ellátását szolgálják és szolgálni fogják. Környezettudatosságra fókuszálva, 

lecseréltük reklámtáskáinkat, környezetbarát, biológiailag lebomló tasakokra.

Igyekszünk minél nagyobb áruválasztékkal dolgozni, kedvezõ áron. A helyi megtermelt és elõállított termékek sem hiányoz-

hatnak a polcainkról. Naponta háromszáz vásárlóval állunk kapcsolatban. Ennek alapján van rálátásunk a lakosság problémáira.

Eredményesen segítjük a faluban mûködõ intézmények, egyesületek munkáját.

Támogatjuk a faluban és a falun túli táboroztatásokat.

Aktívan részt veszünk a helyi rendezvények lebonyolításában. Együttes munkával sok mindent elértünk! 

Képesek vagyunk rá, hogy még több mindent megvalósítsunk!

Ehhez megfelelõ vezetõre és aktív csapatra van szükség, úgy gondolom a szociban ez mûködik!

Én már bizonyítottam! Ezért szeretném kérni a rimóci lakosokat, ne csak a bolt vezetõjét lássák meg bennem!

Kész vagyok Önöket képviselni!

Szép István Miklós (ahogy a legtöbben ismernek: Jasas) vagyok.

1987 óta élek Rimócon feleségemmel. Három gyermekünk van.

A rimóci Tsz-ben dolgoztam hosszú éveken át. Ezután az önkormányzatnál voltam településõr 1 évig. Mindig törekedtem rá, 

hogy a faluban rend legyen.

Ezután fõállású õstermelõként gazdálkodtam 2017 év végéig.

Jelenleg az építõiparban dolgozok, de a gazdálkodással kapcsolatos teendõimet is végzem. 10 éve vagyok a Rimóci Egyház-

község képviselõje.

A Rimóci Sportegyesület tagjaként rendszeresen felügyelem a rendezvényeket. A faluban nagyon sok emberrel naponta beszél-

getek. Sok információt kapok tõlük.

Amennyiben megválasztanak képviselõnek, a következõ célokat kívánom elérni:

-  A Szécsény-Rimóc közötti út mentén a cserjés részeket, a fákról az elszáradt gallyakat levágni. Ne legyen balesetveszélyes az út, 

valamint a szemét lerakására ne legyen ez is egy lehetõség.

-  A Rimóc-Varsány, illetve a többi földutat rendbetenni, hogy közlekedhetõ legyen.

-  A Hollókõbe vezetõ kerékpárutat helyreállítani, mert nagyon rossz, szinte járhatatlan állapotba került.

-  Forgalomlassítókat elhelyezni a faluba bevezetõ szakaszokra.

-  Az önkormányzati földek mûvelésére több területet bevonni.

-  Segíteni a fiatalokat otthonteremtési támogatással a falunkba való letelepedéshez.

-  Az idõsek ellátását tovább fejleszteni bentlakásos elhelyezéssel.

Amennyiben rám szavaznak arra törekszem, hogy a falu érdekeinek, fejlõdésének megfelelõ döntések szülessenek, elõre is 

megköszönve bizalmukat.

Bablena Ferenc vagyok. Azért indulok, mert van egy réteg, akiknek a véleményét képviselni szeretném: a fiatalok, a fiatal 

felnõttek és a jövõ fiataljai, akik elvárják, hogy a település fejlõdése biztos és folytonos legyen. És emellett még ezer okból. Részt 

vettem már nagyon sok testületi ülésen, és nem voltam elégedett a hallottakkal, nem találtam elegendõnek a megtett erõfeszíté-

seket, ezért is szeretnék indulni. Mert szükség van az õszinte szóra, és a kellõ idõben meghozott jó döntésekre.

És miért gondolom, hogy ezeket megfelelõen tudom képviselni? Ki vagyok én?

Két gyermekes vallásos családapa vagyok, programozóként dolgozom. Tíz évig dolgoztam Rimócon, a rengeteg rendezvény 

mellett sok pályázat megvalósításában vettem részt. Kezdeményeztem és munkámmal megalapoztam a fiatalok civil szervezetként 

és mûködõ közösségként való munkáját, klubot csináltunk, pályázatokat nyertünk, és még számos eredményt értünk el, amik közül 

néhány joggal tekinthetõ országos elismerésnek. 2015 decemberében a közmûvelõdés területén önkéntesen kifejtett értékteremtõ 

tevékenységemért elismerõ oklevelet kaptam az NMI fõigazgatójától. Tettem már javaslatot Rimóc Községért Díjazottra, és 

elértem, hogy a testület jutalmazza az aktív fiatalokat. A munkában kitartó, céljaimért küzdõ, türelmes és csapatjátékos ember 

vagyok, és szeretném ezen tulajdonságaimat Rimócért kamatoztatni.
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Miért indul a választáson? - Képviselõ-jelöltek bemutatkozása
Burik-Vincze Ágota

Miért indulok képviselõnek? Mert még most is látok lehetõségeket Rimócban! Látom, hogy hol, mit lehetne tenni, hogy élhetõ, 

jól mûködõ falu legyünk! Látom, és megpróbálom meg is tenni, mint ahogyan az elmúlt idõszakban is. Jelenleg kevés már az, hogy 

elmondjuk, mit hogyan kellene… A tettekre van szükség!

Lehetõségem volt annak idején Beszkid Andortól tanulnom, s ha nem is lesz minden úgy, mint az õ idejében, de az elveit, az 

iránymutatásait igen is alkalmaznunk kell. Biztos vannak, akik nem értettek mindenben egyet vele, de az elért eredményeit nem 

lehet vitatni.

Most úgy gondolom, itt a lehetõség, hogy egy fiatalos lendülettel induló Képviselõ-testület kezdje meg a munkát október 

közepétõl, akik különbözõ területekrõl szerzett tudással és tapasztalatokkal lehetõségeket látnak még Rimócban! Szükségünk van 

a fiatalok szavazatára, hiszen nélkülük nincs jövõ! Szükségünk van az idõsebbek szavazatára, hiszen tõlük vesszük át mindazt, amit 

tovább adunk az utókor számára!

5 éve indultam elõször képviselõként a választáson, akkor megkaptam a bizalmat a szavazóktól. Ismét kérem, hogy szavaza-

taikkal támogassanak engem! Hiszek az összefogás erejében! Hiszem, hogy együtt többet tudunk elérni! Nem szeretem a „mit 

hogyan nem lehet” gondolkodást, megoldáskeresõ ember vagyok. Ezek alapján kérem az Önök támogatását!

Korábbi bemutatkozásomnál hiányolták az iskolai képesítéseimet, ezért most leírom. Fõiskolai tanulmányaimat a Budapesti 

Kommunikációs és Üzleti Fõiskolán folytattam, ahol közgazdász - turizmus-vendéglátás szakon, kongresszus- és rendezvény-

szervezõ szakirányon abszolváltam. Ezért is áll hozzám közel a rendezvényszervezés és a turizmus. Rendelkezem több OKJ-s 

bizonyítvánnyal: Idegenforgalmi technikus, Kis- és középvállalkozások ügyvezetõje, Kulturális rendezvényszervezõ, rendelke-

zem ECDL számítógép-használói bizonyítvánnyal, középfokú angol nyelvvizsgával, középfokú angol idegenforgalmi nyelvvizs-

gával. Több tanfolyamon is részt vettem, mint például Pályázatíró-projektmenedzser, Közösségi animátor, Kulturális közösség-

szervezés alapjai, Közösségi tervezés a közmûvelõdésben. 2009 óta Rimócon dolgozom, rövid szerzõdésekkel alkalmaztak a 

Gondozási Központban, a Rimóc Községért Alapítványnál (Szociális Boltban), s ugyan csak határozott idejû szerzõdésekkel 

dolgoztam 2013. decemberétõl 2019. június 30-ig a Közösségi Házban. A Kobak Egyesület elnökeként sikeresem tudtam 

menedzselni a Házat olyannyira, hogy az ország több, mint 500 IKSzT-je közül a rimócit választották ki Európai Uniós jó példának.

Szép Tünde Anna: 1967-ben születtem, s azóta itt élek Rimócon. Három gyermek édesanyja vagyok, akik már felnõtt korúak.

1996 óta vagyok a Rimóci Egyházközség kántora. 5 éve vagyok az egyházképviselõ testület tagja.

Fõ állásomat tekintve végzettségemnek köszönhetõen pénzügyi vonalon dolgozok 1985 óta. Jelentõsebb állomásaim: 

Szécsény és Környéke Takarékszövetkezet, Nógrádmegyeri GAMESZ, Oktatási Hivatal.

 Ez három különbözõ terület, mely alkalmat adott arra, hogy három különbözõ területen szert tegyek gyakorlatra, a pénz-

intézettõl az önkormányzaton át a projekt elszámolásokig. A Takarékszövetkezetben eltöltött 25 év alatt napi kapcsolatban voltam 

az emberekkel. Segítettem õket, bármikor bizalommal fordulhattak hozzám.

A Nógrádmegyeri GAMESZ intézményvezetõjeként sok tapasztalatot szereztem az önkormányzat mûködése terén. Három 

intézménynek könyveltem - többek között a Virágsziget Szociális Központnak is, melyhez a rimóci Idõsek Napközi Otthona is 

tartozott. Jelenleg az Oktatási Hivatalban dolgozom egy projekt keretében pénzügyesként. A pályázati munka során szerzett 

gyakorlat nagy segítség az önkormányzati munkában.

Részletes programot nem készítettem, mivel szakmámból kifolyólag tudatában vagyok annak, hogy felelõtlenség lenne 

részemrõl most még konkrét dolgokra ígéretet tenni. Amennyiben képviselõnek választanak, ezt, az eddig megszerzett tudást 

szeretném a falu javára fordítani.

Az elvem: annak érdekében, hogy bármilyen célt elérjünk településünknek hozzáértõ, önállóan gondolkodni tudó, közösen 

tenni akaró képviselõkre van szükség. A jó képviselõ mindig elérhetõ, mindenkit meghallgató, segítõkész személy. Érdemben 

együtt tud dolgozni a polgármesterrel, képviselõtársaival a lakosok érdekeit szem elõtt tartva.

A jogszabályok, a vonatkozó helyi rendeletek ismeretében szakszerû, felelõsségteljes döntéseket kell hozni, mely a falu és 

lakosai érdekét képviselik a legfiatalabb korosztálytól a legidõsebbekig.

Amennyiben rám szavaznak, minden erõmmel arra törekszem, hogy olyan döntéseket hozzunk, amely minden lakó érdekét 

tekintve a legjobb a falu számára, hogy a fejlõdés útján haladjunk. Szavazatukat megtiszteltetésnek venném és megköszönném!

Vincze Attila vagyok, születésem óta Rimócon élek és ezek után is itt szeretnék élni. Ezért tartom nagyon fontos dolognak 

Rimóc jövõjét.

Tizenhét éve vagyok önkormányzati képviselõ. Szerencsém volt, mert mindig jó és kompromisszumokra képes, a falu iránt 

elkötelezett csapatban dolgozhattam.

Voltak nagyon nehéz idõszakok, de mindig Rimóc stabil költségvetése és a falu élhetõsége volt az iránymutató számomra.

Szeretném ezt az irányvonalat továbbra is tartani, így biztosítva a falu további fejlõdését. Ehhez kérem továbbra is a bizalmukat.

Köszönettel: Vincze Attila

Kedves Rimóciak !
Nagy Antal vagyok (Tóni, ahogy a legtöbben ismernek ) már 34 éve kerültem ide Garábról võnek 

és azóta is itt élek Rimócon a családommal – Erikával, Szandikával és egy éve a võmmel, Balázzsal -  az 

István király úton.

Már jó ideje a fémiparban dolgozom és voltak idõszakok hogy keveset tartózkodtam itthon: 

dolgoztam hosszabb ideig Németországban, Szentgotthárdon és Gyõrben,  járom a mai napig kicsit 

Európát és persze sokat Magyarországot.

Ami miatt önkormányzati Képviselõnek jelentkeztem az, hogy én úgy látom sokat fejlõdtünk, de 

sok dologban elmaradtunk, van amin változtatni kell, hogy egy szép és rendezett jól mûködõ települé-

sünk legyen, amire büszkék vagyunk !

Én szívesen látnék egy szebb falu központot, kicsit mozgalmasabb közösségi életet – kihasználva a 

népmûvészeti  hagyományokat – kicsit több turisztikai bevételt (a családoknál is !), nyitottabb döntés 

elõkészítést és döntéshozatalt! Sajnos azt be kell látnunk, hogy már nem leszünk egy gazdag falu, de a környék szépségét, 

hagyományait kihasználva ötletekkel és szorgalmas munkával közösen egy élhetõ szép falut építhetünk!  -  persze nem az én dol-

gom, hogy kortes beszédet írjak, azt meghagyom a Polgármester jelölteknek !

Amit ehhez én tudok adni Képviselõként: meghallgatom és tájékoztatom a lakókat, a tapasztalatom, a munkám és az ötleteim 

adom egy olyan Polgármester mellett, aki hasonlóan gondolja Rimóc jövõjét .

Köszönöm a bizalmat.

Oláh Bertalan Attila vagyok, ‘71-es születésû, rimóci lakos. Születésemtõl fogva Rimócon élek, viszont az elmúlt évtizedben 

- a munkámból kifolyólag - sajnos sokat voltam távol a falumtól.

1998-tól egy egri építõipari cégnél dolgozom. 2008-ig vállalkozóként dolgoztam, 2008-tól pedig a cég alkalmazottja vagyok.

Két ciklusban már voltam képviselõ Rimócon. Két felnõtt gyerekem van, Bettina és Bence.

Mint már említettem, az utóbbi 10 évben kevés idõt töltöttem Rimócon. Viszont azzal a ténnyel, hogy az utak még mindig 

ugyanolyan járhatatlanok, nem nehéz szembesülni. Többek közt a saját utcánkra is gondolok, ami egyben a rimóci Baba múzeum 

utcája is. Egy kicsit ,,felháborítónak’’ tartom, hogy a turistáknak ilyen utcába kell behajtaniuk, hogy a múzeumot meglátogassák. 

Az itt élõ emberekrõl nem is beszélve, akik minden nap ezen az úton közlekednek. Akár biciklivel, akár autóval, vagy az idõsek a 

moped jármûvekkel. Természetesen nem ez az egy utca a faluban, ami ilyen rossz állapotban van!

A második dolog amire kitérnék, azok a fiatalok! A rimóci fiatalokat újra egy közösséggé kell kovácsolni! Sajnálatos módon – 

mint azt már mindenki tudja – a Rimóci Ifjúsági Egyesület feloszlott. Ennek egyik oka, hogy sokan elköltöztek a faluból, így az 

egyesület is kevésbé mûködött aktívan az utóbbi idõben.

Aki ismer, tudja mennyire szeretem a fiatalokat. Szeretek közöttük lenni, támogatni és segíteni õket. Szerencsésnek mondhatom a 

saját gyermekeimet is, ugyanis egy szuper baráti körük van. Viszont a kocsmákon kívül csupán egy hely van, ahol lehetõségük van 

jól érezni magukat. Ez a hely pedig a 147-es Kamra. Szeretném, ha az önkormányzatnak sikerülne minél tovább fenntartani és egy 

kicsit fejleszteni is ezt a helyiséget számukra. Gondolhatok itt a víz bekötésére, vagy az illemhelyiség kialakítására. 

Végül de nem utolsó sorban, a falu rendezvényeit említeném meg.

Bence fiam szenvedélyes zenerajongó, és a rimóci falunapokon is örömmel áll színpadra, hogy zenéivel színesítse kis falunk 

rendezvényét. Viszont az elmúlt években egyre kevesebben érdeklõdtek a falunapi rendezvények iránt. Úgy gondolom, egy kicsit 

ezt a rendezvényt is lehetne ,,színesíteni”.

Ami viszont pozitívum, hogy az idei szüreti mulatságon nagyon jó hangulat alakult ki, ami már régóta nem volt a rimóci szüretiken. 

Úgy gondolom jó dolog lenne újra majálisokat is tartani a fiataloknak, vagy a sportpályán sport rendezvényeket, versenyeket 

szervezni kicsiknek-nagyoknak egyaránt. 

Remélem Önök is hasonlóképpen vélekednek, és október 13-án eljönnek szavazni!

Déska Szabolcs vagyok, Rimócra születtem, Rimócon élek, és Rimócon szeretném leélni a hátralevõ életemet is

Nagyon szeretem ezt a falut, és BÜSZKE VAGYOK RÁ, HOGY RIMÓCI VAGYOK! ,,Magasan van a léc’’, mert nagyok az 

elvárások, de soha nem ijedtem meg a kihívásoktól. Nem félek belevágni új dolgokba, nyitott vagyok mindenre, ami a település és 

lakói javát szolgálja. Szeretnék minél többet tenni azért, hogy Rimóc fejlõdjön, minél élhetõbb, és biztonságosabb legyen. 

Szívügyem a Sportegyesület és a Polgárõrség, aminek több mint 10 éve aktív tagja vagyok, és úgy gondolom, egyre nagyobb 

szükség lesz a mûködésére.

Az idõsek megbecsülése a továbbiakban is fontos és szükséges feladat, de a fiatalok maximális támogatása is elengedhetetlen, 

mert övéké a jövõ. A Mi jövõnk, és Rimóc jövõje egyaránt! Összefogás nélkül nem fog menni, talán most arra van a legnagyobb 

szüksége a falunak.

Sok sikert kívánok az új polgármesternek, és az új képviselõ testületnek. HAJRÁ RIMÓC!!!
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